
Протокол 

 засідання постійної комісії обласної ради з питань охорони здоров’я, праці, 

зайнятості та соціального захисту населення, учасників АТО/ООС 

 

 м. Ужгород 

26 жовтня 2022 року   

Час проведення:  14.00  

Місце проведення: V поверх, депутатський зал       

  

 Склад комісії: 5 деп. 

Олексик Ольга Томівна – голова комісії 

Яринич Федір Михайлович – заступник 

голови комісії  

Мешко Євген Васильович – секретар комісії 

Біров Єлизавета Іванівна– член комісії 

 

Відсутні: 

Добромільський Петро Петрович 

 

Запрошені: 

Дем’янчук Василь Юрійович – заступник 

голови обласної ради 

Сушко Андріана Антонівна – заступник 

голови обласної ради 

Пшеничний Анатолій Олександрович  – 

директор департаменту охорони здоровʼя 

облдержадміністрації 

Громовий Антон Олександрович – начальник  

Комунальної установи «Управління спільною 

власністю територіальних громад» Закарпатської 

обласної ради 

Кучерявий Віктор Борисович – головний 

спеціаліст відділу оформлення допомог, 

військових пенсій та пільг Закарпатського 

обласного територіального центру 

комплектування та соціальної підтримки 

 

 

Порядок денний: 

1. Про надання одноразової матеріальної допомоги сім’ям загиблих 

мешканців Закарпатської області – учасників військових дій в період 

запровадження воєнного стану в Україні  відповідно до рішення обласної 

ради від 28 лютого 2022 року №564 «Про внесення змін і доповнень до 

Регіональної програми «Турбота» щодо посилення соціального захисту 

громадян на 2022 - 2024 роки». 

 



2. Про внесення до переліку підприємств, установ, організацій 

охорони здоров’я, що надають соціально важливі (значущі) послуги  

населенню області 

 

3. Про звернення до Міністерства охорони здоров’я України та 

Державного підприємства «Медзакупівлі» щодо централізованих поставок 

медичних препаратів для лікування онкохворих пацієнтів за рахунок 

коштів державного бюджету. 

 

4. Про розгляд питань, які виносяться на розгляд пленарного 

засідання  8-ї сесії обласної ради VІІІ скликання. 

 

5. Різне. 

 

 

Відкрила і провела засідання голова постійної комісії Олексик Ольга 

Томівна.  Головуюча привітала всіх запрошених та присутніх на засіданні 

комісії, ознайомила  з порядком денним засідання і внесла пропозицію перейти 

до розгляду питань порядку денного засідання. 

 

 

СЛУХАЛИ: Про надання одноразової матеріальної допомоги сім’ям 

загиблих мешканців Закарпатської області – учасників військових дій в 

період запровадження воєнного стану в Україні  відповідно до рішення 

обласної ради від 28 лютого 2022 року №564 «Про внесення змін і доповнень 

до Регіональної програми «Турбота» щодо посилення соціального захисту 

громадян на 2022 - 2024 роки». 

Інформувала: ОЛЕКСИК Ольга Томівна – голова комісії 

Ольга Томівна, поіменно назвала імена загиблих Героїв, які загинули 

віддавши найдорожче – своє життя, захищаючи нашу Батьківщину та членів їх 

сімей кому надано матеріальну допомогу.  

Внесла пропозицію вшанувати пам'ять загиблих Героїв хвилиною 

мовчання…. 

ВИСТУПИЛИ: Біров Є.І., Мешко Є. В., Добромільський П. П.,                            

Яринич Ф. М. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Враховуючи впровадження воєнного стану, рекомендувати 

департаменту соціального захисту населення Закарпатської 

облдержадміністрації - обласної військової адміністрації виплатити одноразову 

матеріальну допомогу по 100 000 гривен кожній із сімей загиблих мешканців 

Закарпатської області – учасників військових дій в період запровадження 

воєнного стану в Україні, зокрема: 

 



- КЕЛЬМАН Тетяні Юріївні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – ЗУЛЯКА Богдана Романовича; 
 
- КУПЦОВІЙ  Аліні Володимирівні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – КУПЦОВА Андрія Сергійовича; 

 

- ПОЛЯК Людмилі Петрівні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – ПОЛЯКА Андрія Васильовича; 

 

- КУЦИНІ Івану Миколайовичу, батькові загиблого мешканця 

Закарпатської області – КУЦИНИ Олега Івановича; 

 

- КОРДАС Вікторії Вікторівні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – КОРДАСА Андрія Леонідовича; 

 

- ЛУКЕЧІ Юліані Іванівні, матері загиблого мешканця Закарпатської 

області – СОРОКИ Володимира Павловича; 

 

- ПЕТЕЙЧУКУ Василю Михайловичу, батькові загиблого мешканця 

Закарпатської області – ПЕТЕЙЧУКА Анатолія Васильовича. 

 

2. Враховуючи впровадження воєнного стану, рекомендувати 

департаменту соціального захисту населення Закарпатської 

облдержадміністрації - обласної військової адміністрації виплатити одноразову 

матеріальну допомогу рівними частками членам сімей загиблих мешканців 

Закарпатської області – учасників військових дій в період запровадження 

воєнного стану в Україні, зокрема: 

 

- ЛУЦЕНКО Ларисі Іванівні, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області – ЛУЦЕНКА Павла Сергійовича в сумі – 50 000 грн; 
 
- ЛУЦЕНКУ Сергію Євгеновичу, батькові загиблого мешканця 

Закарпатської області – ЛУЦЕНКА Павла Сергійовича в сумі – 50 000 грн; 

 

- АЛЕКСЄЄНКО Ларисі Василівні, дружині загиблого мешканця 

Закарпатської області – АЛЕКСЕЄЄНКО Максима Вікторовича - 50 000 грн; 

 

- АЛЕКСЄЄНКО Світлані Олександрівні, матері загиблого мешканця 

Закарпатської області – АЛЕКСЕЄЄНКО Максима Вікторовича - 50 000 грн. 

 

 
 



СЛУХАЛИ: Про внесення до переліку підприємств, установ, організацій 

охорони здоров’я, що надають соціально важливі (значущі) послуги  

населенню області 

Інформував: ПШЕНИЧНИЙ Анатолій Олександрович 

– директор департаменту охорони здоровʼя 

Закарпатської облдержадміністрації - 

обласної військової адміністрації 

Пшеничний А. О. -  що наразі до переліку підприємств, установ, організацій, що 

надають соціально важливі (значущі) послуги  населенню області пропонується  

включити три заклади охорони здоров’я області, а саме: «Закарпатський 

територіальний центр екстреної медичної допомоги», «Закарпатська обласна 

клінічна лікарня імені Андрія Новака» та «Закарпатський обласний центр 

громадського здоров’я».  

ВИСТУПИЛИ: Олексик О. Т. – зауважила, що наразі пропонується погодити 

зазначений перелік і винести його на розгляд першого пленарного засідання 8 

сесії обласної ради, але на наступне засідання його необхідно буде доопрацювати 

і доповнити іншими Комунальними некомерційними підприємствами галузі 

охорони здоров’я, які орендують майно. 

Голосували: «За» – 4.  

Рішення прийнято. 

  

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати зазначене питання включити до порядку денного 

8-ї сесії обласної ради та розглянути на І її пленарному засіданні. 

 

 

СЛУХАЛИ: Про звернення до Міністерства охорони здоров’я України та 

Державного підприємства «Медзакупівлі» щодо централізованих поставок 

медичних препаратів для лікування онкохворих пацієнтів за рахунок 

коштів державного бюджету. 

 

Інформує: ПШЕНИЧНИЙ Анатолій Олександрович 

– директор департаменту охорони здоровʼя 

Закарпатської облдержадміністрації - 

обласної військової адміністрації  

 

ВИСТУПИЛИ: Олексик О. Т. , Біров Є.І., Мешко Є. В. 

 

Голосували: «За» – 4.  

Рішення прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати зазначене питання включити до порядку денного 

8-ї сесії обласної ради та розглянути на І її пленарному засіданні. 

 



СЛУХАЛИ: Про розгляд питань, які виносяться на розгляд пленарного 

засідання  8-ї сесії обласної ради VІІІ скликання. 

 

СЛУХАЛИ: Про Звернення Закарпатської обласної ради щодо  присвоєння  

звання  Героя  України  (посмертно)   КУЦИНУ  Олегу Івановичу  – 

командиру Окремої  зведеної штурмової роти «Карпатська Січ» 93-ї  

механізованої бригади Збройних сил України. 

 

Інформувала: ОЛЕКСИК Ольга Томівна – голова комісії 

 

ВИСТУПИЛИ: Біров Є.І., Яринич Ф. М., Мешко Є. В. – були одноголосні у 

підтримці поданого звернення.  

 

Голосували: «За» – 4.  

Рішення прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати зазначене питання включити до порядку денного 

8-ї сесії обласної ради та розглянути на І її пленарному засіданні. 

 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд інших питань, які виносяться на розгляд 

пленарного засідання восьмої сесії обласної ради та потребують узгодження 

постійними комісіями обласної ради. 

З усіх інших питань, які виносяться на розгляд І пленарного засідання 

восьмої сесії обласної ради голова комісії  Олексик О. Т. запропонувала 

погодили відповідні проєкти рішень та розглянути на президії обласної ради для 

подальшого узгодження на пленарному засіданні восьмої сесії обласної ради та 

врахувати рекомендації й висновки профільних комісій ради. 

ВИСТУПИЛИ: Біров Є.І., Яринич Ф. М., Мешко Є. В. - підтримали зазначену 

пропозицію голови комісії. 

Голосували: «За» – 4.  

Рішення прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати обласній раді розглянути інші питання, що 

потребують ухвалення у цей період,  на президії обласної ради для подальшого 

узгодження на пленарному засіданні восьмої сесії обласної ради з урахуванням 

рекомендацій профільних комісій обласної ради.  

 

 

 

СЛУХАЛИ: РІЗНЕ. 

 



СЛУХАЛИ: Олексик О. Т. – поінформувала присутніх колег щодо ситуації яка 

склалась із забезпеченням розхідними матеріалами на стентування судин у КНП 

«Закарпатська обласна клінічна лікарня імені Андрія Новака» Закарпатської 

обласної ради. В обласній лікарні за рахунок благодійних фондів поставлений 

ангіограф. Є багато пацієнтів, які потребують стентування судин нижніх 

кінцівок, а це дуже дороговартісна процедура. Протези поставляються МОЗ 

України за рахунок державних коштів, а от розхідних матеріалів на стентування 

кінцівок пацієнтам яким загрожує ампутація в лікарні немає.   

Зауважила, що Закарпатська обласна рада розробила та прийняла у 2021 

році програму «Цукровий діабет» на 2021-2025 роки. Наразі з цієї програми не 

проводиться фінансування таблетованих препаратів інсуліну у зв’язку з тим, що 

вони пішло через імбурсацію. 

Ольга Томівна - внесла пропозицію рекомендувати департаменту охорони 

здоровʼя Закарпатської облдержадміністрації - обласної військової адміністрації 

вишукати можливість виділення коштів у сумі 300 тис. грн у 2022 році на 

Обласну програму  «Цукровий діабет» на  2021 – 2025 роки та внести зміни до  

програми в частині забезпечення розхідними матеріалами заклади охорони 

здоров’я, які проводять стентування судин нижніх кінцівок пацієнтам хворим на 

цукровий діабет . 

Яринич Ф. М. – запропонував підтримати внесену пропозицію. 

Голосували: «За» – 4.  

Рішення прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати департаменту охорони здоровʼя Закарпатської 

облдержадміністрації - обласної військової адміністрації вишукати можливість 

виділення коштів у сумі 300 тис. грн у 2022 році на Обласну програму  

«Цукровий діабет» на  2021 – 2025 роки та внести зміни до  програми в частині 

забезпечення розхідними матеріалами заклади охорони здоров’я, які проводять 

стентування судин нижніх кінцівок пацієнтам хворим на цукровий діабет 

(додаток 2 до програми в новій редакції додається). 

 

 

 

СЛУХАЛИ: Пшеничний А. О. – поінформував присутніх членів комісії, що 

враховуючи вимоги сьогодення, які продиктовані умовами війни, пропонується 

одним із пріоритетних напрямків галузі охорони здоров’я України, на наступні 

роки, визначити надання психіатричної допомоги. Відповідно, на ці цілі, 

прогнується і збільшення фінансування. З  метою ефективного управління і 

використання потужностей підприємств, пропонується об’єднати обласні 

заклади охорони здоров’я, які спеціалізуються на наданні психіатричної 

допомоги в одне ціле. Створення такого об’єднання планується на базі трьох 

обласних комунальних некомерційних підприємств, а саме: 



-«Закарпатський обласний медичний центр психічного здоров'я та 

медицини залежностей» Закарпатської обласної ради; 

- «Обласний заклад з надання психіатричної допомоги м. Берегова» 

Закарпатської обласної ради; 

- «Обласний заклад з надання психіатричної допомоги с. Вільшани» 

Закарпатської обласної ради.  

Зауважив, що об’єднання дасть змогу максимально ефективно 

використовувати потужності закладів, збільшити ліжковий фонд і повноцінно 

його використовувати, раціонально використовувати фінансові можливості. 

 

ВИСТУПИЛИ: Олексик О. Т. – зауважила, що постійна комісія на 

попередньому засіданні рекомендувала утворити робочу групу щодо 

комплексного вирішення питань оптимізації обласних закладів з надання 

психіатричної допомоги із залученням фахівців, керівників спеціалізованих 

закладів та депутатів обласної ради. Поцікавилася чи проведена зустріч з 

керівниками зазначених підприємств і чи узгоджені з ними всі питання щодо 

подальшого об’єднання? 

 

Пшеничний А. О. – повідомив, що з керівниками підприємств все обговорено, 

вони не проти об’єднання бо це дасть тільки позитивний результат. 

 
Мешко Є. В. – запропонував не поспішати з прийняттям зазначеного рішення, а 

добре його вивчити та доопрацювати. Зокрема, в питаннях щодо місця 

розташування об’єднання, максимально позитивного ефекту від цього 

об’єднання та донесення відповідної інформації до працівників щоб не було 

соціального спротиву.   

 

Біров Є. І. – підтримала колегу про необхідності вивчення і доопрацювання 

порушеного питання та узгодження з НСЗУ питань щодо пакетів, які 

збережуться за  об’єднанням. 

 

Олексик О. Т. – висловила припущення, що можливо в цьому будуть позитивні 

зміни. Можливо, один заклад зможе краще рухатись в перспективу. Відповідно 

керівник має бути, в першу чергу, менеджером щоб краще розвивати цей 

напрямок. До нас переїжджають переміщені особи, які пережили страхіття війни. 

Крім того, повернуться наші воїни, перед якими ми всі в боргу. Звичайно, всім 

їм необхідно надати найкращу медичну допомогу, але в таких питаннях 

необхідно детально вивчити всі ризики і тільки після того приймати якісь 

рішення. 

 

Дем’янчук В. Ю., Сушко А. А. – зауважили, що відповідно до Регламенту 

роботи обласної ради є певна процедура подання проєктів рішень на розгляд 

обласної ради. У зв’язку з тим, що до обласної ради, наразі, не надійшов жодний 

проєкт рішення з порушеного питання внесли пропозицію доопрацювати його та 

винести на розгляд ІІ пленарного засідання 8 сесії обласної ради. 

 

Присутні члени комісії підтримали внесену пропозицію одноголосно. 



 

Голосували: «За» – 4.  

Рішення прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати питання щодо можливості об’єднання, з метою 

оптимізації роботи обласних закладів галузі охорони здоров’я з надання 

психіатричної допомоги вивчити та доопрацювати і винести на розгляд ІІ 

пленарного засідання 8 сесії обласної ради. 

 

 

СЛУХАЛИ: Мешко Є. В. – звернувся до колег та першого заступника голови 

обласної ради Шекети А. А. щодо можливості утворення обласної Агенції з 

питань забезпечення централізованих закупівель медикаментів та виробів 

медичного призначення. Зауважив, що така Агенція акумулювала би потреби по 

різних напрямках на рівні області та проводила закупівлі, що дало б змогу значно 

здешевлювати вартість препаратів і впорядковувати процеси закупівлі. 

 

Шекета А. А. – поінформував, що таке питання вже попередньо 

обговорювалось. Єдине, що треба зрозуміти яка законодавча база підкріплю це і 

хто має створити цю структуру. Якщо комісія, чисто по медицині, це погоджує і 

буде рекомендація юристам вивчити порушене питання думаю це можна 

зробити. 

Олексик О. Т. – підтримала внесену пропозицію і зауважила, що така Агенція 

значно спростила б процедуру закупівель, здешевила препарати і зекономила час 

для керівників лікарень, які наразі повинні цим займатись. Наголосила, що 

процедурою закупівель повинні займатись фахівці. 

 

Присутні члени комісії підтримали внесену пропозицію одноголосно. 

 

Голосували: «За» – 4.  

Рішення прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати управлінню правового забезпечення виконавчого 

апарату обласної ради вивчити питання щодо утворення обласної Агенції з 

питань забезпечення централізованих закупівель медикаментів та виробів 

медичного призначення та внести узгоджені пропозиції постійній комісії щодо 

можливості його вирішення з метою удосконалення процесу організації 

закупівель та раціонального використання коштів. 

 

 

 

 

СЛУХАЛИ: Дем’янчук В. Ю. – ознайомив присутніх членів комісії з листом, 

який надійшов від працівників Державного підприємства України 

«Міжнародний дитячий центр «Артек» щодо невиплати їм заробітної плати. 

 



Пшеничний А. О. – поінформував присутніх, що всі працівники, які працювали 

в санаторію «Човен» і попали під реорганізацію, тобто переведені до обласної 

дитячої лікарні з усіма здійснені розрахункові виплати. Далі хто куди перейшов 

і які контракти підписував - це вже їх особисте питання. 

 

Біров Є. І. - запитала чи всі працівники були звільнені із санаторію «Човен»?  

 

Пшеничний А. О. – підтвердив, що всі були звільнені. 

 

Громовий А. О., Пшеничний А. О. – зауважили, що наразі це вже не 

комунальне підприємство обласної ради – це державне підприємство тому, 

працівникам для вирішення питання необхідно звернутись до Управління 

Держпраці у Закарпатській області. 

Голосували: «За» – 4.  

Рішення прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати з метою вирішення порушеного питання 

працівникам Державного підприємства України «Міжнародний дитячий центр 

«Артек» звернутись за належністю до Управління Держпраці у Закарпатській 

області. 

 

 

СЛУХАЛИ: Пшеничний А. О. – поінформував присутніх членів комісії, що 

департамент охорони здоровʼя Закарпатської облдержадміністрації - обласної 

військової адміністрації підготував на розгляд обласної ради проєкт рішення про 

зміни до статуту Комунального некомерційного підприємства «Обласна дитяча 

лікарня» Закарпатської обласної ради в частині визначення КНП 

правонаступником санаторію «Човен». 

 

ВИСТУПИЛИ: Біров Є. І., Олексик О. Т. 

Голосували: «За» – 3 (Олексик О. Т., Біров Є.І., Яринич Ф. М.).  

Рішення прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати зазначене питання включити до порядку денного 

8-ї сесії обласної ради та розглянути на І її пленарному засіданні. 

 

 

 

Голова комісії                                                                   Ольга ОЛЕКСИК 

 

 

 

Секретар комісії                                                               Євген МЕШКО     

 


